
Protokół Nr III/24 

z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 27 czerwca 2024 roku. 

 

Miejsce posiedzenia: sala sesyjna Urzędu Miejskiego Trzcianki 

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2024 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 15:33 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Łukasz Bagrowski 

2. Dorota Barczak 

3. Anna Maria Boch 

4. Ewa Maria Bogacz 

5. Marek Krzysztof Dąbrowski 

6. Krzysztof Grzyśnik 

7. Paweł Iwanicki 

8. Janina Kamińska 

9. Krzysztof Kęciński 

10. Wincenty Seweryn Kilian - nieobecny 

11. Paulina Elżbieta Knap  - nieobecny 

12. Maciej Kubacki 

13. Mariusz Łuczak 

14. Robert Matkowski 

15. Wiesław Natkaniec 

16. Ludwika Orłowska-Mumot 

17. Witold Zbigniew Perski 

18. Witold Putyrski 

19. Piotr Ratajczak 
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20. Łukasz Michał Walkowiak - nieobecny 

21. Marcin Andrzej Walkowiak. 

Porządek obrad wraz z materiałami – załącznik nr 1. 

Lista obecności radnych – załącznik nr 2. Raport obecności z systemu eSesja – 

załącznik nr 3. Lista obecności przedstawicieli Urzędu Miejskiego Trzcianki – załącznik 

nr 4. Lista obecności sołtysów sołectw gminy Trzcianka – załącznik nr 5. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski. 

Protokołowała Marzena Domagała, inspektor ds. obsługi Rady. 

Obrady Rady Miejskiej zostały utrwalone na nośniku CD, zawierającym nagrania 

wszystkich wypowiedzi w trakcie obrad, który stanowi integralną część protokołu. 

Przed otwarciem obrad Burmistrz Trzcianki przedstawił sołtysów wybranych podczas 

zebrań odbytych w czerwcu br. w sołectwach gminy Trzcianka.  

Ad 1) Otwarcie obrad. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki), działając zgodnie  

z art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, otworzył sesję Rady Miejskiej Trzcianki.  

Następnie przywitał: 

1) radnych Rady Miejskiej Trzcianki, 

2) sołtysów sołectw gminy Trzcianka, 

3) pana Krzysztofa W. Jaworskiego, burmistrza Trzcianki,  

4) panią Wiolettę Szukajło, zastępcę burmistrza, 

5) panią Joannę Zieńko, skarbnika gminy, 

6) panią Alinę Matkowską, sekretarza gminy,  

7) panią Ksenię Cieszyńską-Rosalską, radcę prawnego, 

8) kierowników referatów Urzędu Miejskiego Trzcianki. 

 

Stwierdził quorum, przy którym może obradować i podejmować prawomocne uchwały 

Rada Miejska Trzcianki. W momencie otwarcia w sesji uczestniczyło 14 radnych 

(nieobecni w tym momencie P. Ratajczak, P. Iwanicki, R. Matkowski, Ł. Walkowiak,  

M. Walkowiak. P. Knap, W Kilian).  

Ad 2) Przedstawienie porządku obrad. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) stwierdził, że porządek obrad 

wraz z materiałami radni otrzymali na 10 dni przed sesją. W międzyczasie pojawiły się 

dwa projekty uchwał, przekazane przez Burmistrza Trzcianki, nad którymi również 
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pracowały komisje. Przypomniał, że zmiany porządku obrad są przyjmowane  

z głosowaniu jawnym bezwzględną większością głosów.  

Pismo burmistrza Trzcianki OR.0006.6.2024 z 20.06.2024 r. – załącznik nr 6 oraz 

przekazane projekty uchwał w sprawie: 

- zbycia nieruchomości rolnej na terenie miasta Trzcianki – załącznik nr 7, 

- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Trzcianki w rejonie ulic: Broniewskiego, Mickiewicza i Parku 1 Maja – załącznik 

nr 8. 

   

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) omówił proponowane do wprowadzenia projekty uchwał, 

z którymi radni mogli zapoznać się na posiedzeniach komisji. Uchwały nie były gotowe  

w dniu wysyłki materiałów na sesję, stąd prośba o ich wprowadzenie.  

Wyjaśnił, że jeżeli chodzi o projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości rolnej na 

terenie miasta Trzcianki na taką sprzedaż wymagana jest zgoda rady. Działki leżą  

w terenie zlokalizowanym w sąsiedztwie firmy Joskin. Szersze informacje można 

przedstawić na etapie już omawiania samego projektu.  

Drugi projekt uchwały dotyczy przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Trzcianki w rejonie ulic: Broniewskiego, 

Mickiewicza i Parku 1 Maja. Są to sprawy związane z planami rewitalizacji tej części 

miasta, a obowiązujący plan miejscowy z 1997 r. ma zapisy, które ciężko spełnić. Plan 

obejmuje tereny gminne i kilka prywatnych działek, dlatego może uda się szybko 

przeprowadzić i uporządkować działki, które mają bardzo różne przeznaczenie.  

Burmistrz Trzcianki wniósł również o wykreślenie w punkcie 21 zapisu: „sprawozdanie  

z wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za 2023 rok”. Rada 

nie musi zatwierdzać tego sprawozdania.  

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) zaproponował wprowadzenie 

do porządku obrad projekt uchwały w sprawie planów pracy komisji stałych Rady 

Miejskiej Trzcianki na II półrocze 2024 roku, opracowany na ostatnich posiedzeniach 

komisji, który stanowi – załącznik nr 9. 

Innych propozycji nie zgłoszono. Przegłosowano zmiany do porządku obrad: 

Głosowano w sprawie 

Wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 20 projektu uchwały w sprawie zbycia 

nieruchomości rolnej na terenie miasta Trzcianki 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
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Wyniki imienne 

ZA (14) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, 

Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

Głosowano w sprawie 

Wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 21 projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Trzcianki w rejonie ulic: Broniewskiego, Mickiewicza i Parku 1 Maja? 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, 

Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 
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Głosowano w sprawie 

Wykreślenie w punkcie 21 wyrażenia: "sprawozdanie z wykonania planów finansowych 

samorządowych instytucji kultury za 2023 rok". 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, 

Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

Głosowano w sprawie 

Wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 22 Projekt uchwały w sprawie planów 

pracy komisji stałych Rady Miejskiej Trzcianki na II półrocze 2024 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, 

Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Porządek obrad po zmianach:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr II/24 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z 23.05.2024 r. 

4. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzcianka na lata 2024-2035 oraz projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

5. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

6. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej  

pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Siedlisku. 

8. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Trójcy 

Świętej w Róży Wielkiej. 

9. Projekt uchwały w sprawie współdziałania z powiatem czarnkowsko-trzcianeckim przy 

realizacji zadań z zakresu promocji. 

10. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad umarzania, odraczania terminów 

spłaty, rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym 

przypadających gminie Trzcianka i jej jednostkom organizacyjnym. 

11. Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia w drodze darowizny  

od Skarbu Państwa na własność gminy Trzcianka prawa do spółdzielczego 

własnościowego prawa do lokalu użytkowego. 

12. Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia w drodze darowizny od Skarbu 

Państwa nieruchomości niezabudowanej na własność gminy Trzcianka.  

13. Projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę. 

14. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Trzcianka w obrębie geodezyjnym Stobno z przeznaczeniem pod eksploatację 

złoża piasku kwarcowego. 

15. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Trzcianka dla części drogi wojewódzkiej nr 180 w obrębach geodezyjnych 

Stobno i Wrząca.  

16. Projekt uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Trzcianka w 2024 roku. 
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17. Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych 

dotyczących Budżetu Obywatelskiego gminy Trzcianka.  

18. Projekt uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Miejskiej Trzcianki  

do Trzcianeckiej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

19. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej Trzcianki. 

20. Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości rolnej na terenie miasta Trzcianki. 

21. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Trzcianki w rejonie ulic: Broniewskiego, 

Mickiewicza i Parku 1 Maja. 

22. Projekt uchwały w sprawie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej Trzcianki na 

 II półrocze 2024 roku.  

23. Raport o stanie Gminy Trzcianka w 2023 roku: 

a) prezentacja raportu o stanie gminy Trzcianka w 2023 roku, 

b) debata nad raportem, 

c) głosowanie projekt uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Trzcianki. 

24. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 2023 rok; sprawozdanie 

finansowe gminy Trzcianka za 2023 rok; informacja o stanie mienia gminy Trzcianka: 

a) uchwała Nr SO-15/0954/183/2024 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu  

z 23.04.2024 r. w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Miasta i Gminy Trzcianka za rok 2023 wraz z informacją o stanie mienia 

Jednostki i objaśnieniami, 

b) uchwała Nr 1/24 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 6.06.2024 r. 

w sprawie wyrażenia opinii o wykonaniu budżetu gminy Trzcianka za 2023 rok 

oraz wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Trzcianki za 2023 rok, 

c) uchwała Składu Orzekającego RIO w Poznaniu w sprawie opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 6 czerwca 2024 r.  

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Trzcianki za 2023 rok, 

d) dyskusja nad przedstawionymi materiałami, 

e) głosowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

za 2023 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 2023 

rok, 

f) głosowanie projektu uchwały w sprawie absolutorium. 

25. Informacja Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

26. Informacja o pismach adresowanych do Rady. 

27. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 

28. Zamknięcie obrad. 

Ad 3) Przyjęcie protokołu Nr II/24 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki  

z 23.05.2024 r. 

Głosowano w sprawie 
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Przyjęcie protokołu Nr II/24 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z 23.05.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, 

Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Protokół Nr II/24 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z 23.05.2024 r. został przyjęty. 

Ad 4) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2024-2035 oraz Projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2024 

rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

Joanna   Zieńko (Skarbnik Gminy Trzcianka) omówiła zmiany zaproponowane w obu 

projektach uchwał, jak w uzasadnieniach do uchwał oraz zmiany zaproponowane 

pismem FN. 301.6.2024.IZ z dnia 27.06.2024 r. Pismo stanowi załącznik nr 10.  

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie komisji, jak 

w załącznikach nr 11 i 12. 

Radni nie mieli uwag. Za zgodą radnych przegłosowano autopoprawki burmistrza 

łącznie.  

Głosowano w sprawie 
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Głosowanie poprawek zgłoszonych przez burmistrza Trzcianki w dniu 27.06.2024 r. 

(pismo FN.3021.6.2024.IZ) do projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 

2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, 

Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Głosowano w sprawie 

Głosowanie poprawek zgłoszonych przez burmistrza Trzcianki w dniu 27.06.2024 r. 

(pismo FN.3021.6.2024.IZ) do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2024-2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, 

Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzcianka na lata 2024-2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, 

Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Uchwała Nr III/16/24 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2024-2035 została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13.    

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
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Wyniki imienne 

ZA (14) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, 

Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Uchwała Nr III/17/24 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na 2024 rok została podjęta. Uchwała – załącznik nr 14. 

Ad 5) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Poznaniu. 

W dyskusji wzięli udział: 

Joanna   Zieńko (Skarbnik Gminy Trzcianka) wyjaśniła, że przy omawianiu zmian do 

budżetu wprowadzono 316 102,84 zł z tytułu pożyczki z WFOŚiGW w Poznaniu, która 

przeznaczona jest na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu z przeznaczeniem 

na realizacje termomodernizacji budynku przy ul. Żeromskiego 10a w Trzciance. Gmina 

otrzymała dofinansowanie w kwocie 941 503,95 zł w ramach KPO na realizację tego 

zadania. Całkowity koszt zadania wynosi 1 250 600,95 zł. Kwota pożyczki ma zapewnić 

wkład własny gminy. Jest to pożyczka na preferencyjnych warunkach, oprocentowanie 

do 4%, spłaty do 2035 roku.  

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 15. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Uchwała Nr III/18/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie zaciągnięcia pożyczki  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu.  

została podjęta. Uchwała – załącznik nr 16. 

Ad 6) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 17. 

Joanna   Zieńko (Skarbnik Gminy Trzcianka) wyjaśniła, że uchwała jest formalnością 

wynikającą już z zaplanowania w uchwale budżetowej na 2024 r. w takiej wysokości 

kredytu. Jest to kwota 16 208 081,03 zł i będzie spłacana z dochodów własnych w 

latach 2027-2040. Kredyt jest zaciągany na pokrycie planowanego deficytu 

budżetowego oraz spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek.  

Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Uchwała Nr III/19/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego została podjęta. Uchwała – załącznik nr 18.  

Ad 7) Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa  

w Siedlisku. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 19. 

Joanna Zieńko (Skarbnik Gminy) omówiła ten i kolejny projekt uchwały wyjaśniając, że 

dotacje dla obu Parafii są zawarte w uchwale budżetowej. Podjęcie ww. uchwał jest 

formalnością niezbędną do udzielenia tych dotacji. 

Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Najświętszego Serca Pana Jezusa w Siedlisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
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Wyniki imienne 

ZA (15) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Uchwała Nr III/20/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Siedlisku została podjęta. 

Uchwała – załącznik nr 20 

Ad 8) Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Trójcy Świętej w Róży Wielkiej. 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 21. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Trójcy 

Świętej w Róży Wielkiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Uchwała Nr III/21/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Trójcy Świętej w Róży Wielkiej.  została podjęta. Uchwała – 

załącznik nr 22. 

Ad 9) Projekt uchwały w sprawie współdziałania z powiatem 

czarnkowsko-trzcianeckim przy realizacji zadań z zakresu promocji. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 23. 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że projekt uchwały jest realizacją budżetu 

gminy, w którym zapisano 5 000 zł na wsparcie MDK w Trzciance na wykup akredytacji, 

wyjazdów naszej młodzieży na różnego typu konkursy, pokazy itp. Dotacja jest 

rozliczana z końcem roku.  

Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie współdziałania z powiatem czarnkowsko-trzcianeckim przy 

realizacji zadań z zakresu promocji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Uchwała Nr III/22/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie współdziałania z powiatem 

czarnkowsko-trzcianeckim przy realizacji zadań z zakresu promocji została podjęta. 

Uchwała – załącznik nr 24. 

Ad 10) Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad umarzania, 

odraczania terminów spłaty, rozkładania na raty należności 

pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym przypadających gminie 

Trzcianka i jej jednostkom organizacyjnym. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 25. 

Joanna   Zieńko (Skarbnik Gminy Trzcianka) wyjaśniła, że tożsama uchwała obowiązuje 

do 30 czerwca br. W związku ze zmianą przepisów unijnych dot. udzielania pomocy de 

minimis należy podjąć nową uchwałę, która różni się od obowiązującej niewielkimi 

poprawkami. Uwzględniono w uchwale poprawki wynikające z opinii Prezesa UOKiK  

i opinii Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi.  

Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad umarzania, odraczania terminów 

spłaty, rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym 

przypadających gminie Trzcianka i jej jednostkom organizacyjnym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Maciej 
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Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Uchwała Nr III/23/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie szczegółowych zasad 

umarzania, odraczania terminów spłaty, rozkładania na raty należności pieniężnych  

o charakterze cywilnoprawnym przypadających gminie Trzcianka i jej jednostkom 

organizacyjnym została podjęta. Uchwała – załącznik nr 26. 

Ad 11) Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia w drodze 

darowizny od Skarbu Państwa na własność gminy Trzcianka prawa do 

spółdzielczego własnościowego prawa do lokalu użytkowego. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 27. 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że jest to etap uporządkowania stanu prawnego 

lokalu użytkowego, który od lat wykorzystywany jest przez Centrum Usług Społecznych. 

Należy uregulować sprawy własności, aby obiekt był do dyspozycji gminy pod względem 

formalno-prawnym.  

Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia w drodze darowizny od Skarbu 

Państwa na własność gminy Trzcianka prawa do spółdzielczego własnościowego prawa 

do lokalu użytkowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
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Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Uchwała Nr III/24/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie nieodpłatnego nabycia  

w drodze darowizny od Skarbu Państwa na własność gminy Trzcianka prawa do 

spółdzielczego własnościowego prawa do lokalu użytkowego została podjęta. Uchwała – 

załącznik nr 28. 

Ad 12) Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia w drodze 

darowizny od Skarbu Państwa nieruchomości niezabudowanej na 

własność gminy Trzcianka. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 29. 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy działki należącej do 

Skarbu Państwa, a dysponuje nią powiat czarnkowsko-trzcianecki. Jest to działka 

drogowa w Rychliku, przed Szkołą Podstawową. Gmina się opiekuje tą drogą, ale aby 

chcieć ją modernizować to wymagane byłoby jej przejęcie. Stosowna prośba do powiatu 

o przekazanie takiej darowizny została skierowana.  

Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia w drodze darowizny od Skarbu 

Państwa nieruchomości niezabudowanej na własność gminy Trzcianka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 
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ZA (15) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Uchwała Nr III/25/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie nieodpłatnego nabycia  

w drodze darowizny od Skarbu Państwa nieruchomości niezabudowanej na własność 

gminy Trzcianka została podjęta. Uchwała – załącznik nr 30. 

Ad 13) Projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 31.  

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że uchwała jest wynikiem zaskarżenia przez 

Wojewodę Wielkopolskiego do WSA w Poznaniu uchwały dotyczącej planu miejscowego 

między Runowem a Siedliskiem. Wojewoda zaskarżył zapisy, dotyczących działek, 

mające służyć pod infrastrukturę techniczną, energetyczną. Proponuje się uznać skargę 

za zasadną, co spowoduje usunięcie tych zapisów.  

Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
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Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Uchwała Nr III/26/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie odpowiedzi na skargę została 

podjęta. Uchwała – załącznik nr 32. 

Ad 14) Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcianka w obrębie 

geodezyjnym Stobno z przeznaczeniem pod eksploatację złoża piasku 

kwarcowego. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 33. 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że uchwała o przystąpieniu do planu powstała  

w 2020 r. Dotyczy obszaru, na którym wydobywa się już piasek kwarcowy. Plan został 

opłacony przez firmę, która wydobywa piasek, co pozwoli na dalszą działalność. Plan 

oceniał również Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska, Minister Klimatu  

i Środowiska oraz Regionalny Dyrektor Lasów Państwowych. Rekultywacja tego terenu 

jest prowadzona prawidłowo. Obszar jest zalesiany.  

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie 

Załącznik Nr 2 Rozstrzygnięcie w spr. stwierdzenia, że projekt miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gm. Trzcianka w obrębie geodezyjnym Stobno  

z przeznaczeniem pod eksploatację złoża piasku kwarcowego nie narusza ustaleń 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcianka. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

Głosowano w sprawie 

Załącznik nr 3 Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gm. Trzcianka w obrębie geodezyjnym Stobno 

z przeznaczeniem pod eksploatację złoża piasku kwarcowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 
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Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

Głosowano w sprawie 

Załącznik Nr 4 Rozstrzygnięcie o sposobie realizacji, zapisanych w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego gm. Trzcianka w obrębie geodezyjnym Stobno z 

przeznaczeniem pod eksploatację złoża piasku kwarcowego, inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych gminy oraz zasadach 

finansowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Trzcianka w obrębie geodezyjnym Stobno z przeznaczeniem pod eksploatację 

złoża piasku kwarcowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 
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Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Uchwała Nr III/27/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcianka w obrębie geodezyjnym Stobno  

z przeznaczeniem pod eksploatację złoża piasku kwarcowego została podjęta. Uchwała 

– załącznik nr 34. 

Ad 15) Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcianka dla części drogi 

wojewódzkiej nr 180 w obrębach geodezyjnych Stobno i Wrząca. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 35. 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że plan wywołano, kiedy były szanse 

pozyskania środków na budowę kanalizacji w Stobnie. Obowiązujący plan zabraniał 

budowy infrastruktury technicznej w pasie drogi wojewódzkiej. Obecne zapisy 

umożliwiają taką budowę w pasie drogi wojewódzkiej między Stobnem i Wrzącą.  

Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie 

Załącznik Nr 2 Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gm. Trzcianka dla części drogi wojewódzkiej 

nr 180 w obrębach geodezyjnych Stobno i Wrząca. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 
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ZA (16) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Głosowano w sprawie 

Załącznik Nr 3 Rozstrzygnięcie o sposobie realizacji, zapisanych w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego gm. Trzcianka dla części drogi wojewódzkiej nr 180 

w obrębach geodezyjnych Stobno i Wrząca, inwestycji z zakresu infrastruktury 

technicznej, które należą do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 
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Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Trzcianka dla części drogi wojewódzkiej nr 180 w obrębach geodezyjnych Stobno 

i Wrząca. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Uchwała Nr III/28/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcianka dla części drogi wojewódzkiej  

nr 180 w obrębach geodezyjnych Stobno i Wrząca została podjęta. Uchwała – załącznik 

nr 36. 

Ad 16) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Trzcianka w 2024 roku. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 37. 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że projekt uchwały zmienia przyjęty w tym roku 

program, gdyż schronisko w Jędrzejewie wypowiedziało umowę. Zmiana dotyczy 

nowego podmiotu, który będzie obsługiwał gminę w tym zakresie. Będzie to schronisko 
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w Młodolinie. Jest również wskazane nowe gospodarstwo rolne w Biernatowie, które 

będzie obsługiwało w zakresie zwierząt gospodarskich, jeżeli będzie taka konieczność.  

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Trzcianka w 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Uchwała Nr III/29/24 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt 

na terenie gminy Trzcianka w 2024 roku została podjęta. Uchwała – załącznik nr 38. 

Ad 17) Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego gminy 

Trzcianka. 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 39. 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że proponuje się uchwalenie nowej uchwały dot. 

budżetu obywatelskiego. Zmiana dotyczy harmonogramu budżetu obywatelskiego tak, 
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aby rozpoczynał się 1 czerwca składaniem propozycji wniosków, które brałyby udział  

w głosowaniu. W lipcu i sierpniu byłaby przeprowadzana analiza możliwości realizacji 

przedsięwzięć zawartych we wnioskach. We wrześniu odbyłyby się głosowania. 

Dodał, że oczekują jeszcze na realizację zadania z budżetu obywatelskiego roku 

minionego.  Trudno byłoby wybierać w tym roku nowe zadania, jeżeli nie zrealizowano 

poprzednich, które powinny znaleźć się w tym lub przyszłorocznym budżecie. Stąd też 

proponuje się, aby składanie wniosków odbyło się 1 czerwca. Najbliższy 1 czerwca 

będzie w 2025 r. Jednocześnie wprowadza się elektroniczne zgłaszanie wniosków.   

Burmistrz zgodził się z propozycją poprawki Komisji Gospodarczej.  

 

Radni nie mieli uwag.  
 

Głosowano w sprawie 

Wprowadzenie zmiany w § 16: zapis: „wybranych do realizacji” zastąpić zapisem: 

„rekomendowanych do realizacji”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych 

dotyczących Budżetu Obywatelskiego gminy Trzcianka. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Uchwała Nr III/30/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego gminy Trzcianka została 

podjęta. Uchwała – załącznik nr 40. 

Ad 18) Projekt uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli Rady 

Miejskiej Trzcianki do Trzcianeckiej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego. 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 41. 

W dyskusji wzięli udział: 

Wiesław Natkaniec (Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Społecznych) 

zgłosił na przedstawiciela Rady: z obszaru wiejskiego panią J. Kamińską, z obszaru 

miejskiego pana M. Dąbrowskiego.  

Ww. radni wyrazili zgodę. 

Witold Zbigniew Perski (Przewodniczący Komisji Gospodarczej) zgłosił radnego  

M. Łuczaka.  

Mariusz Łuczak (Radny) wyraził zgodę.  

Innych kandydatów nie zgłoszono.  
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Głosowano w sprawie 

Kto jest za zamknięciem listy zgłoszeń kandydatów do Trzcianeckiej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego? 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) wyjaśnił zasady głosowania 

na zgłoszonych kandydatów, zgodnie z opinią pani prawnik głosowanie zgodnie  

z kolejnością zgłoszeń kandydatów. Rada wybiera dwóch kandydatów w związku  

z powyższym radni mają dwa głosy, po jednym na wybranego kandydata.  

 

Mariusz Łuczak (Radny) wycofał swoją kandydaturę.  

 

Głosowano w sprawie 

Kto jest za kandydaturą radnej Janiny Kamińskiej do Trzcianeckiej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego? 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 
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Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Głosowano w sprawie 

Kto jest za kandydaturą radnego Marka Dąbrowskiego do Trzcianeckiej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego? 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Miejskiej Trzcianki do 

Trzcianeckiej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Uchwała Nr III/31/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie wskazania przedstawicieli 

Rady Miejskiej Trzcianki do Trzcianeckiej Rady Działalności Pożytku Publicznego 

została podjęta. Uchwała – załącznik nr 42. 

Ad 19) Projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej 

Trzcianki 

Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej Trzcianki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Robert Matkowski, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Uchwała Nr III/32/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie planu pracy Rady Miejskiej 

Trzcianki została podjęta. Uchwała – załącznik nr 43. 

Ad 20) Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości rolnej na 

terenie miasta Trzcianki. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 44. Następne wyjaśnił, że do dyskusji nad projektem uchwały, zgodnie 

z procedurą, zgłosił się mieszkaniec Trzcianki pan XXXXXXXXXXX 

Mieszkaniec Trzcianki – wyjaśnił, że zabiera głos, bo chciałby, aby radni wiedzieli za 

czym będą głosować, aby radni wiedzieli o jaką działkę rolną chodzi.  Na wstępie 

przypomniał, jak się rozwijał przemysł między ul. Gorzowską a jeziorem Sarcz. Zwrócił 

uwagę, że kiedyś wybudowano w tym miejscu fabrykę, która zaczęła pączkować  

i zbliżać się do jeziora. Z czasem w tym miejscu pojawiła się ocynkownia. W terenie 

przyjeziornym wybudowano ocynkownię. Obecnie burmistrz proponuje sprzedać działki 

rolne, które wycięto z większej części działek, a które proponowano do sprzedaży  

w poprzednim roku. Ma być to kompromis pomiędzy przemysłem a turystyką. W tym 

miejscu powstaną kolejne hale przemysłowe. Jest to szkodliwe działanie, na niekorzyść 

mieszkańców. Budowa przemysłu w tym terenie jest szkodliwa dla gminy Trzcianka, 

natomiast korzystne dla firmy. Nie byłoby niekorzystne dla firmy, gdyby rozwijała się  

w terenie Trzcianka-Południe. Są firmy, które działają w dwóch lokalizacjach. Firma robi 

tutaj dobry interes, mają tanią siłę roboczą i rynki zbytu. Nie przeniosą się w inne 

miejsce. To firma powinna dać coś więcej miastu, a nie odwrotnie. Nikt się nie liczy  

z tym, że mieszkańcy ucierpią. Wskazując teren na mapie studium wyjaśnił, że jest to 

teren pod turystykę i budownictwo mieszkaniowe. Dla tego terenu opracowywany jest 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego. Już w ubiegłym roku była próba 

wyłączenia tego terenu spod planu zagospodarowania przestrzennego. W wyniku petycji 

mieszkańców wycofano się z tego. Teraz proponuje się sprzedać połowę tego terenu. 

Kończąc prosił, aby radni sobie odpowiedzieli czy spacerując nad jeziorem chcą słyszeć 

odgłosy funkcjonowania fabryki, wdychać wyziewy z malarni, lakierni.  
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Krzysztof Jaworski (P) (Burmistrz Trzcianki) przedstawił projekt uchwały wyświetlając 

teren, którego dotyczył projekt. Stwierdził, że wcześniej proponowany teren z 8 ha 

ograniczono do 4 ha. Część terenu w studium miałaby być przeznaczona pod 

obwodnicę, czego również nie można sobie wyobrazić w tym miejscu. Obecni 

przygotowywany jest plan ogólny i pewne rzeczy ze studium nie będą realizowane, np. 

budownictwo jednorodzinne w sąsiedztwie zakładu. Strefa buforowa wynosiłaby  

w mimimalnej odległości 160 m od jeziora do granicy sprzedawanego terenu.  

W niektórych miejscach ponad 200 m od jeziora. Wzdłuż jeziora, między drogą a tym 

terenem, planowane jest stworzenie parku i wydawane decyzje nasadzeniowe zieleni 

będą wydawane ze wskazaniem tego terenu. Po ewentualnym nabyciu działek, firma 

chcąc realizować inwestycje będzie musiała uzyskać stosowne pozwolenia  

i uzgodnienia.  Jeżeli będą to inwestycje oddziałowujące na środowisko to takie oceny 

oddziaływania na środowisko również muszą być wykonane.  Powstała w ubiegłym roku 

hala na terenie firmy za kilka lat będzie przynosiła gminie zysk ok. 300 000 zł rocznie. 

Jest to kolejny efekt oprócz zatrudnienia, a w ubiegłym roku wśród bezrobotnych 

znalazły się kolejne 102 osoby. Pomoc przedsiębiorcom, aby zatrudnienie się 

zwiększało, jest też działaniem słusznym. Odpowiedź na petycję, o której wspominał 

przedmówca, zawierała również informację, że teren zostanie ograniczony  

i wygenerowany bufor między firmą a jeziorem. Przygotowanie przetargu wymaga 

czasu, a planując zasilić dochody budżetu (plan na ten rok na przeszło 3 600 000,00 zł) 

należy sprzedać jakieś tereny inwestycyjne czy mieszkaniowe. Jeżeli teren zostanie 

zasłonięty w przyszłości drzewami to jest pewien kompromis. Obecnie hale nie są 

niczym osłonięte. Nie można przenieść firmy na tereny Trzcianka-Południe, bo jest 

większa od terenów, które posiadamy. Burmistrz dodał, że jego zadaniem jest znaleźć 

wypadkową potrzeb, bezpieczeństwo o środowisko zostanie zachowane. Ponadto 

gmina ma dużo przestrzeni na usługi turystyki. Nikt również nie wybuduje w tym miejscu 

mieszkań. Bufor zieleni powinien zabezpieczyć mieszkańców, którzy już tam mieszkają. 

Opracowując plany uwzględniane są zgłaszane przez mieszkańców potrzeby 

mieszkaniowe. Odpowiadając na petycję informowano, że ten teren zostanie 

ograniczony i taka jest propozycja. Podziały terenu odsunęły również ten obszar od 

działki drogowej, co oznacza, że jedyna obsługa tych działek musi odbywać się od 

strony ul. Gorzowskiej. Nie ma możliwości obsługi od ul Parkowej i jej przedłużenia.  

Mieszkaniec Trzcianki wyjaśnił, że strefa buforowa, o którą występowali miała być na 

działkach, które obecnie mają być sprzedane. Przez 15 lat firma nic nie zrobiła, aby 

osłonić tą szpetną halę. Mieszkańcy występowali o park krajobrazowy z wysoką zielenią 

z tyłu i niższą z przodu, aby osłonić halę. Burmistrz proponuje przesunąć to jeszcze 

dalej o 100-200 m w kierunku jeziora i strefę buforową zrobić bliżej. 

Krzysztof Kęciński (Przewodniczący Komisji Rewizyjnej) wyjaśnił, że kwestię sprzedaży 

tych działek poruszono na Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi wysłuchując osoby, które 
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zapewniły radnych, że zapisy o zachowaniu strefy buforowej będą zachowane. Jest to 

jedna z trzech firm na naszym terenie, które przynoszą największe dochody z podatków. 

Tego typu firmy, a właściwie już korporacje, pracują na równego typu certyfikatach, 

systemach zapewnienia jakości, certyfikatach środowiskowych i gdyby cokolwiek miało 

szkodzić środowisku, firma uzyskałaby pozwolenie na realizację takiej inwestycji. Chcąc 

rozwijać gminę, budować dodatkowe miejsca pracy, należy szukać tych kompromisów.  

Piotr Ratajczak (Radny) potwierdził, że pracowali nad tym na komisjach, ale pojawiły się 

wątpliwości. Na komisjach nie było zdjęcia obrazującego, w którym miejscu jest jezioro. 

Proszono, aby pokazać to w szerszym zasięgu i dzisiaj widać, że jest to w bliskiej 

odległości.  Stwierdził, że czuje delikatną presję, że ma dzisiaj podjąć uchwałę, bo jest 

ostatni dzwonek na zrealizowanie budżetu do końca roku. Nie powinno tak być, aby 

radni czuli presję. Na posiedzenie komisji powinien być zaproszony przedstawiciel firmy, 

który powiedziałby, co tam planuje, jak to będzie wyglądać, czy będzie zachowana strefa 

ciszy. Strefa buforowa już raz była ustalona, a kolejny raz przesuwamy granice. Radni 

dowiadują się dzisiaj, a nie na komisji. Firma miała obsadzić teren drzewami, dlaczego 

teraz wierzyć, że to zrobią? Warto byłoby zastanowić się nad tą uchwałą. Może spotkać 

się, po przerwie wakacyjnej, z mieszkańcami i przedstawicielami firmy i wówczas 

wypracować jakiś wspólny kompromis, a nie dzisiaj działać pod presją czasu.  

Wiesław Natkaniec (Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Społecznych) 

sprostował wypowiedź, że radni nie wiedzą, że radni nie dyskutowali, bo na Komisji 

Oświaty, Sportu i Spraw Społecznych wnikliwie omawiali temat. Mapy terenu również są 

dostępne.  Radni otrzymują materiały, zawsze można podejść do referatu i wyjaśnić 

wątpliwości. Jest wszystko przedstawione na sesji, jest mapa planu. Mieszkańcy 

również wiedzą, że radni mają takie zamierzenia. Dodał, że jako radni zastali już ten 

stan faktyczny. Firma tam istniała od wielu lat, choć były protesty. Obecnie wielu 

dziękuje, że firma jest, zatrudnia pracowników. Trzeba dać szansę firmie na rozwój. 

Pozyskiwanie dużych firm powinno być priorytetem w tej kadencji i rozwijać tereny. 

Podatki dla gminy są również bardzo ważne. Jako radni muszą robić wszystko, aby 

firmy mogły się u nas rozwijać.  

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) zacytował zapisy statutowe, 

które zobowiązują przewodniczącego rady do czuwania nad porządkiem obrad, 

długości, ilości wystąpień radnych i wypowiedzi ad vocem. Podkreślił, że jest to ważna 

dyskusja i każdego dopuści do głosu, jedynie prosił o dyskusję nie przytaczając tych 

samych argumentów. 

Krzysztof Kęciński (Przewodniczący Komisji Rewizyjnej) odniósł się do wypowiedzi 

radnego P. Ratajczaka, że na ich komisji nie był zobrazowany teren, na którym są 

przedmiotowe działki. Na Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi było to wszystko 



35 

 

przedstawione, łącznie z obowiązującymi przepisami. Wszyscy doskonale wiedzieli  

o czym rozmawiają.  

Maciej Kubacki (Radny) zwrócił się z pytaniem czy były w jakimś zakresie prowadzone 

konsultacje z mieszkańcami, czy wcześniej takie były, czy tylko ograniczono się do 

odpowiedzi na petycję?  

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że nie było konsultacji, natomiast petycja 

wpłynęła po dyskusjach na forum Rady Miejskiej i przestrzeni publicznej. W treści 

odpowiedzi na petycję wskazano, że zostaną podjęte działania mające na celu 

wygenerowanie tego bufora zieleni, który miałby zabezpieczyć potrzeby sygnalizowane 

przez mieszkańców w petycji. Dlatego też działki zostały podzielone, obsługa dojazdu 

od strony ul. Parkowej została wykluczona. Przedstawiona propozycja jest wypadkową 

potrzeb mieszkańców i gminy.  

Witold Zbigniew Perski (Przewodniczący Komisji Gospodarczej) wyjaśnił, że na Komisji 

Gospodarczej była przedstawiona jedynie mapka, jaką załączono do projektu uchwały. 

Nie dało się ocenić odległości działek od jeziora.  

Wiesław Natkaniec (Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Społecznych) - 

(Ad Vocem) do radnego W. Perskiego wyjaśnił, że radni mają dostęp do eSesji, gdzie są 

zamieszczone materiały plus są strony www.trzcianka.mapa.net.pl, gdzie można mapy 

Trzcianki zobaczyć, plany zagospodarowania, studium itp.  

Mariusz Łuczak (Radny) ocenił, że teren został wyceniony zbyt nisko. 5 lat temu, teren 

pod Lidl był sprzedany po 300 zł/m2, a tu proponuje się 80 zł/m2. Firma może kupić teren 

przyległy do swojej firmy, dlatego wycena jest za niska.  

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) sprostował, że jest to 90,64 zł 

za m2 i dokonał tego uprawniony rzeczoznawca ds. wyceny.  

Innych głosów w dyskusji nie było.  

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości rolnej na terenie miasta Trzcianki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

http://www.trzcianka.mapa.net.pl/
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Kęciński, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold 

Putyrski 

PRZECIW (3) 

Robert Matkowski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr III/33/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie zbycia nieruchomości rolnej na 

terenie miasta Trzcianki została podjęta. Uchwała – załącznik nr 45. 

Ad 21) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Trzcianki w rejonie ulic: Broniewskiego, Mickiewicza i Parku 1 Maja. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie komisji, jak 

w załączniku nr 46. 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że na tym terenie, w części, obowiązuje 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego, ale jest on z 1997 roku. Przewiduje 

między innymi powstanie w parku 1 Maja, za muszlą, centrum kultury, co zapewne się 

nie stanie. Aby w ramach rewitalizacji zmienić ten teren trudno uwzględnić zapisy planu. 

Stąd też proponuje się przystąpienie do opracowania nowego planu miejscowego dla 

parku 1 Maja, terenu za muszlą oraz terenu SP Nr 3. Plan miałby uwzględnić wizje 

projektowe, które miałyby być realizowane na tym terenie. Część tych terenów jest pod 

zabudowę wielorodzinną, co raczej nie będzie tam nigdy realizowane.  

Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Trzcianki w rejonie ulic: Broniewskiego, 

Mickiewicza i Parku 1 Maja. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, 

Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr III/34/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Trzcianki w rejonie ulic: 

Broniewskiego, Mickiewicza i Parku 1 Maja została podjęta. Uchwała – załącznik nr 47. 

Ad 22) Projekt uchwały w sprawie planów pracy komisji stałych Rady 

Miejskiej Trzcianki na II półrocze 2024 roku. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej Trzcianki na  

II półrocze 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, 

Marcin Andrzej Walkowiak 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr III/35/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie planów pracy komisji stałych 

Rady Miejskiej Trzcianki na II półrocze 2024 roku została podjęta. Uchwała – załącznik 

nr 48. 

Ogłoszono przerwę 15 minutową. Po przerwie wznowiono obrady w punkcie 23.  

Ad 23) Raport o stanie gminy Trzcianka w 2023 roku: 

Ad 23 a) prezentacja raportu o stanie gminy Trzcianka w 2023 roku; 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) krótko przedstawił procedurę 

debaty nad raportem o stanie gminy i udzielania wotum zaufania dla burmistrza – art. 

28aa ustawy o samorządzie gminnym. Dodał, że nie ma wniosków mieszkańców do 

dyskusji w tym temacie, natomiast burmistrz Trzcianki przekazał, w ustawowym terminie, 

Radzie raport o stanie gminy Trzcianka w 2023 roku.  

Krzysztof Jaworski (P) (Burmistrz Trzcianki) na wstępie zwrócił uwagę, że raport 

obejmuje 365 dni roku 2023 r., który był rokiem wyjątkowym, ze względu na przedłużoną 

kadencję Rady. Zwrócił uwagę, że raport jest opracowany w całości przez pracowników 

Urzędu Miejskiego Trzcianki. Dodał, że kolejno omówi priorytety w zarządzaniu gminą, 

realizację planu pracy Rady Miejskiej, realizację Strategii Rozwoju Gminy Trzcianka.  

Następnie przedstawił raport o stanie gminy w formie prezentacji.  

 

Ad 23 b) debata nad raportem; 

W dyskusji wzięli udział: 

Dorota Barczak (Radna) odnosząc się do przedstawionego raportu, po zapoznaniu się z 

jego formą pisemną oraz przedstawioną prezentacją przez burmistrza Trzcianki, 

stwierdziła między innymi, że dokument i informacje są bardzo sensowne i na czasie. To 

co zauważyła to jest pokazana wizja i misja. Wszystko co przedstawione było wcześniej 

przemyślane z patrzeniem daleko do przodu. Raport jest pokazaniem drogi, którą 

burmistrz, jako organ wykonawczy i poprzednia Rada, jako organ uchwałodawczy, 

podąża realizując to do czego radni zobowiązują się, chociażby składając ślubowanie. 
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Bardzo konkretny, rzeczowy, odpowiadający na oczekiwania mieszkańców. Witać w tym 

wszystkim taką pozytywną energię i bardziej pokazano to, co jesteśmy w stanie zrobić  

i to co wymyślimy, jak nie teraz, to za rok czy dwa będzie możliwe do zrobienia.  

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) zwrócił uwagę, że wypowiedź 

radnej D. Barczak była wzruszająca i rzeczowa i zachęcił radnych do głosów w debacie.  

Janina Kamińska (Przewodnicząca Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi) zwróciła uwagę, 

że mimo wielu przeciwności i braku zrozumienia poprzedniej Rady Miejskiej udało się 

zrealizować wiele przedsięwzięć. Jest to zasługa burmistrza, co ocenili mieszkańcy, 

dokonując wyboru 7 kwietnia. Wyraziła nadzieję, że dalsza współpraca będzie 

owocowała realizacją wielu zadań w trakcie tej kadencji.  

Innych głosów w dyskusji nie było.  

Ad 23c) projekt uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Trzcianki. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Trzcianki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold 

Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (1) 

Marcin Andrzej Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Kubacki, Robert Matkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Mariusz Łuczak 

NIEOBECNI (3) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Łukasz Michał Walkowiak. 
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Uchwała Nr III/36/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza 

Trzcianki została podjęta. Uchwała – załącznik nr 49. 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyraził podziękowania za takie głosowanie.  

Ad 24) Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 2023 

rok; sprawozdanie finansowe gminy Trzcianka za 2023 rok; informacja 

o stanie mienia gminy Trzcianka. 

Radni otrzymali w ustawowym terminie: 

1) Zarządzenie Nr 53/24 Burmistrza Trzcianki z dnia 28 marca 2024 r. w sprawie 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 2023 rok; 

2) Zarządzenie Nr 54/24 Burmistrza Trzcianki z dnia 28 marca 2024 r. w sprawie 

przedstawienia informacji o stanie mienia gminy Trzcianka; 

3) Sprawozdania finansowe: bilans jednostki budżetowej, rachunek zysków i strat 

jednostki, zestawienie zmian w funduszu jednostki, informacje dodatkowe do 

sprawozdania finansowego, bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego za 2023 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) na wstępie przedstawił zapisy 

z ustawy o samorządzie gminnym regulujące sprawy związane z absolutorium dla 

burmistrza.  

Joanna   Zieńko (Skarbnik Gminy Trzcianka) przedstawiła prezentację, w której omówiła 

sprawozdanie z wykonania budżetu, sprawozdanie finansowe oraz informację o stanie 

mienia gminy Trzcianka za rok 2023. Prezentacja w formie wydruku – załącznik 50. 

Ad 24a) uchwała Nr SO-15/0954/183/2024 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu  

z 23.04.2024 r. w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta 

i Gminy Trzcianka za rok 2023 wraz z informacją o stanie mienia Jednostki  

i objaśnieniami; 

Ww. uchwałę RIO w Poznaniu radni otrzymali za pośrednictwem informatora eSesja pl. 

oraz łącznie z materiałami na sesję.  

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) dodał, że nad 

sprawozdaniem z wykonania budżetu oprócz Komisji Rewizyjnej pracowała również RIO 

w Poznaniu, która wyraziła swoją opinię o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta  

i Gminy Trzcianka za rok 2023 wraz z informacją o stanie mienia Jednostki  
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i objaśnieniami. Dokument został przekazany radnym w aplikacji eSesja.pl oraz 

przekazany wraz z materiałami na sesję, dlatego przewodniczący Rady zwrócił się 

z pytaniem czy jest potrzeba odczytania opinii w całości?  

Radny nie chcieli pełnego odczytu opinii RIO.  

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) poprosił panią Skarbnik  

o odczytanie części opinii z uwagą w uzasadnieniu i odniesienie się do tej uwagi.  

Joanna   Zieńko (Skarbnik Gminy Trzcianka) odczytała część uchwały RIO wraz  

z uwagą wskazaną w punkcie 3. Wyjaśniła, że uwaga dotyczyła systemu gospodarki 

odpadami. Podjęta uchwała Rady Miejskiej Trzcianki pozwala dopłacać do systemu. 

Oprócz zadań wymienionych wcześniej tj. odbieranie odpadów komunalnych  

z nieruchomości zamieszkałych, edukację ekologiczną i obsługę administracyjną  

w zapisach budżetowych zabrakło informacji o utrzymaniu PSZOK. Administratorem 

PSZOK jest Kombud i płacąc faktury za odbiór odpadów z nieruchomości zamieszkałych 

płacono również za administrowanie i utrzymanie PSZOK.  

Ad 24b) uchwała Nr 1/24 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 6.06.2024 r. 

w sprawie wyrażenia opinii o wykonaniu budżetu gminy Trzcianka za 2023 rok oraz 

wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Trzcianki za 2023 rok; 

W dyskusji wzięli udział:  

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) wyjaśnił, że nad 

sprawozdaniem z wykonania budżetu oraz sprawozdaniem finansowym pracowała 

Komisja Rewizyjna. Poprosił przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie opinii 

Komisji Rewizyjnej wraz z uchwałą w sprawie absolutorium.  

Krzysztof Kęciński (Przewodniczący Komisji Rewizyjnej) przedstawił uchwałę Nr 1/24 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 6.06.2024 r. w sprawie wyrażenia 

opinii o wykonaniu budżetu gminy Trzcianka za 2023 rok oraz wniosku o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Trzcianki za 2023 rok.  

Ad 24c) uchwała Nr SO-15/0955/249/2024 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu  

z dnia 14.06.2024 r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Trzcianki o udzielenie Burmistrzowi Trzcianki absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2023 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) poinformował, że do wniosku 

Komisji Rewizyjnej ustosunkowała się RIO w Poznaniu.  
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Powyższą opinię radni otrzymali wraz z materiałami na sesję, w związku z tym 

przewodniczący Rady odczytał podsumowanie opinii RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej.  

Ad 24d) dyskusja nad przedstawionymi materiałami: 

W dyskusji wzięli udział: 

Marek Krzysztof Dąbrowski (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) w swojej 

wypowiedzi zwrócił uwagę na część budżetu dot. oświaty gminnej. Jest radnym kilku 

kadencji i ciągle słyszy, że kwoty, które gmina dopłaca do oświaty ciągle zdecydowanie 

rosną. Słuchając dobrze przygotowanego materiału przez panią skarbnik, główną 

księgową i burmistrza zrodził się wniosek, aby spróbować wykonać audyt budżetu samej 

oświaty. Są to coraz wyższe kwoty, było 10 mln, 15 mln, a teraz jest ponad 30 mln. Były 

sytuacje, że Rząd dał podwyżki nauczycielom, ale z budżetu gminy były to mrożące 

kwoty. Nie wie czy gmina otrzymała zwrot tych środków, natomiast byli zobowiązani 

wypłacić podwyżki nauczycielom, które owszem należały im się. Audyt pokazałby, ile 

gminie jest winien Skarb Państwa. Może należy spróbować coś z tym zrobić.  

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) uzupełnił, że w planie pracy 

Rady, przyjętym podczas sesji, na listopad br. jest temat dot. szkół podstawowych  

i przedszkoli w gminie. Następnie zachęcał do dyskusji nad przedstawionymi 

sprawozdaniami z wykonania budżetu na 2023 r.  

Innych głosów nie było.  

Ad 24e) głosowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2023 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 

2023 rok; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2023 wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Maciej Kubacki, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-



43 

 

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Mariusz Łuczak, Łukasz Michał 

Walkowiak. 

Uchwała Nr III/37/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2023 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 

2023 rok została podjęta. Uchwała – załącznik nr 51. 

Ad 24f) głosowanie projektu uchwały w sprawie absolutorium. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie absolutorium. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Maciej Kubacki, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Mariusz Łuczak, Łukasz Michał 

Walkowiak. 



44 

 

Uchwała Nr III/38/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie absolutorium została podjęta. 

Uchwała – załącznik nr 52. 

W dalszej części składano gratulacje Burmistrzowi Trzcianki oraz podziękowania.  

Ad 25) Informacja Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

Pisemną informację radni otrzymali wraz z materiałami na sesję.  

W dyskusji wzięli udział: 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) uzupełniając ww. informację poinformował o rozpoczęciu 

inwestycji drogowej w rejonie Trzcianka-Południe. Rozpoczęły się prace przy dwóch 

budynkach komunalnych. Trwają prace przy ul. Krętej, przy ul. P. Skargi powstaje 

chodnik, niedługo ruszą prace przy przebudowie drogi. Trwają przetargi na realizację SP 

Nr 1 i SP Siedlisko, a w najbliższym czasie odbędzie się na budynek Żeromskiego 10. 

Odbywają się walne Zebrania w spółkach z udziałem gminy oraz stowarzyszeniach, 

których gmina jest członkiem. Jutro odbędzie się ostatnie zebranie wiejskie, na których 

wybierani są sołtysi. Powołano nowego prezesa spółki Kombud pana Roberta 

Domagalskiego i jest rozstrzygnięty konkurs na prezesa TTBS sp. z o.o. w Trzciance.  

W dniu jutrzejszym zakończy się kadencja urzędującego prezesa TTBS, a od 1 lipca br. 

funkcję tą będzie sprawować pan Tomasz Sielicki. W poniedziałek będą podpisane 

umowy w konkursie Pięknieje Wielkopolska Wieś i wybrano CIS na organizację tej 

uroczystości. Trzy nasze sołectwa otrzymały środki z tego konkursu.  

Ad 26) Informacja o pismach adresowanych do Rady. 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady) poinformował, że wszystkie pisma kierowane do 

Rady są publikowane w informatorze eSesja.pl. Krótko omówił otrzymaną 

korespondencję.  

Ad 27) Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady) poinformował, jakie wnioski złożono podczas 

ostatniej sesji. 

Radni w materiałach otrzymali treść wniosku wraz z odpowiedzią.  

Piotr Ratajczak (Radny) złożył dwa wnioski, jak w załącznikach nr 53 i 54 dot. zakupu 

sprzętu udrażniającego drogi oddechowe do placówek oświatowych oraz wyposażenie 

parku os. Grottgera w bramki piłkarskie i słupki do siatkówki.  

Janina Kamińska (Przewodnicząca Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi) zwróciła uwagę, 

aby miasto, Rada, gmina zastanowili się nad kolejną edycją Nocy Świętojańskiej 
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podkreślając, że imprezy tegoroczne były bardzo udane. Należałoby przemyśleć, czy 

gmina jest skłonna przekazać takie fundusze na organizację tej imprezy. Należałoby 

decyzję podjąć dość szybko, bo umowy z artystami muszą być dużo wcześniej 

podpisane. Jej zdaniem gmina mogłaby przeznaczyć kwotę 300-400 tys. zł na tego typu 

ro9zrywkę dla mieszkańców. Takie działania są oczekiwane przez mieszkańców. Jeżeli 

jest taka wola to należy zabezpieczyć środki wcześniej, a nie pod koniec roku 

uchwalając budżet. Prosiła o przemyślenie tego i powrót do tematu na sesji sierpniowej.  

Robert Matkowski (Radny) złożył wniosek na piśmie, jak w załączniku nr 55. 

Ewa Maria Bogacz (Radna) poparła inicjatywę radnej J. Kamińskiej dodając, że jest to 

bardzo dobra promocja miasta, gdyż wzięło w niej udział wiele osób z zewnątrz.  

Raport głosowań przeprowadzonych podczas niniejszej sesji stanowi załącznik nr 56.  

Ad 28) Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Witold Putyrski, 

zamknął III sesję Rady Miejskiej Trzcianki.  

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Trzcianki 

 

Witold Putyrski 

 

Przygotowała: 

Marzena Domagała 

 

insp. ds. obsługi rady  

 


